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Afdelingsbestyrelsesmøde 

 

Emner 
Årets aktivitetsplan for bestyrelsen, 

brug af Facebook, sponsorering  

Tid 
Onsdag den 7. november 2018  

kl. 16:15 

Sted 
Beboerhuset, Børglumvej 73, Herning 

Indkaldt 
Bente Lind Jensen, kasserer 

Gert Larsen, suppleant 

Ivan Lauridsen 

Lene Boesen 

Lisa Fuhlendorff  

Mette Lund Simonsen 

Peter Østergaard Eriksen 

Torben Ringsø Jensen, formand 

 

Dagsorden + referat 

1. Godkendelse af referat fra seneste møde samt dagsorden for dette møde  

Beslutning: Godkendt. 

2. Næste mødetidspunkt og sted 

Beslutning: onsdag den 5. december 2018 kl. 15 hos Lisa F. nr. 65 st.tv. 

3. Siden sidst 

Samtlige hoveddøre er blevet malet.  

Der har været møde med driftschef, Kjeld Kristensen om opfølgning på afdelingsmødet. 

Sponsorgruppen har været samlet. Plan og beslutning om ny computer til beboerhuset er i 

øjeblikket sat i bero. Herom senere. 

Rensning af varmtvandsbeholderne betød, at der var lukket ned i nogle timer den 23. oktober. 
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Den 25. oktober var der indsamling af kasserede cykler i skurene. 

I den kommende måned: 

- Mortensand den 9. november 

- Den 12. november fylder Torben rundt! 

- Klimamøde med Kirsten Agerlund den 28. november 

- Julefrokost den 1. december kl. 13 

- Julegløgg den 2. december kl. 14 

- Nytårsmiddag den 31. december 

4. Økonomi 

Status på regnskabet pr. dato.  

Kørselspenge: Lene og Torben har endnu ikke fået betaling for kørsel til Vedersø den 20. juli. 

Strækningen er på 2 gange 66 km og brugerbetaling rækker ikke til det.  

Lyskæde til flagstangen: Bjarne har henvendt sig om indkøb af ny lyskæde. Den eksisterende er 

ødelagt. De sørger for indkøb og opsætning. 

Telefonpengene står til udbetaling. 

Beslutning: De manglende penge til kørsel til Vedersø tages fra aktivitetsmidlerne. 

Bestyrelsen godkender indkøb af en ny lyskæde til flagstang. Ivan og Bjarne indkøber en kvalitets-

lyskæde. 

Telefonpenge dækker diverse udgifter: kørsel, telefon, blækpatroner m.m. 

5. Sponsorgruppen 

Gruppen har holdt møde med Hanne Balo om mulighed for at undervise i IT. Efter mødet har vi 

haft samtaler med Biblioteket og Herning Kommune. Konklusionen er, at der IKKE er grundlag for 

at lave et projekt omkring IT. Lisa, Peter og Torben orienterer. 

Hvad gør vi herefter? 

Beslutning: Sponsorgruppen arbejder videre med at finde midler til IT/AV. 

6. Kommunikationsplan 

Den eksisterende plan er efterhånden 5 år gammel. Det er tid til at evaluere og til at sætte nye mål. 

Hvad fungerer og hvad kan forbedres? Hvad skal målet være? Hvad skal være styrende for vores 

kommunikation? Og ikke mindst hvem gør hvad? 
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På hjemmesiden under dokumenter ligger nugældende plan og kanaloversigt. I bedes læse det nøje 

igennem og overveje, hvordan det kan blive endnu bedre. 

Beslutning: et udvalg nedsættes til at komme med et udkast til en opdatering af 

kommunikationsplanen. Gert, Torben, Peter. 

7. Punkter til næste møde 

Kommunikationsplanen.  

Planer for fællesspisning.  

Beslutning om hvad vi stiller op mht. mangelfuld skiltning i Børglumparken. 

 Driftschefen inviteres til snak om projekterne i 2019. 

8. Udskiftning af dør ud for nr. 77 

Et ønske fra beboer i nr. 77 om udvidelse af døren i udlejet tidl. affaldsrum: afdelingsbestyrelsen 

opfordrer til at døren, som udskiftes genbruges i tidl. affaldsrum ved nr. 45C eller et af de andre 

tidl. affaldsrum, som pt. ikke har en dør. Kontaktperson: Peter Ø.E. 

9. Evt. 

Noter til administrationen: 

Kan Fruehøjgaard finansiere et midlertidigt skilt ved øverste indkørsel (nr. 41)?  Der er gået 3 år 

siden skiltet blev kørt ned.  

I tilbygningerne til lejligheder findes der huller i beklædningen under tagudhæng. Husmåren har 

været på besøg. 

Julefrokost er flyttet fra 30. november til 1. december 2018 kl. 13. 

 

 

Med venlig hilsen 

Torben Ringsø Jensen 

/referent 
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  Okt Nov Dec Jan Feb Mar Apr Maj Jun Jul Aug Sep 

Julegløgg 
  

X 
         

Julefrokost 
 

X X 
         

Nytårsmiddag  
 

X X 
         

Fastelavn 
    

X X 
      

Påskefrokost 
     

X X 
     

Repræsentantskabsmøde 
       

X 
    

Markvandring 
       

X 
    

Sankthans 
       

X X 
   

Sommerudflugt 
        

X X 
  

Væksthus og urtehave X X 
   

X X 
     

Klimamøder 
 

X 
 

X 
 

X 
 

X 
   

X 

Bestyrelsesmøder X X X X X X X X X  X X 

Information, kommunikationsplan  X X          

Afdelingsmøder           X X 

Udvidelse af beboerhuset       X X X    

Nøgleskab    X         

Hjertestarter     X X       

Skilte  X           

Badeværelser      X X      

Fællesspisning  X X X X X X X X X X X X 

 Cafe 
            

 Kortspil 
            

Planlagte arbejder 2019 : Beboerhus, 
vaskesøjler m.m. 

 X           

             

             

 Belastning vurderet 3 7 6 4 4 8 6 7 4 2 3 4 

 



 

 
 
90104 Afdeling Børglumparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 7/11 2018 
 
Administrationen har modtaget referatet den 7/11 2018 
Administrationen har gennemgået referatet den 9/11 2018 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 
1. Referat og dagsorden 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

2. Næste møde 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

3. Siden sidst 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

4. Økonomi 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

5. Sponsorgruppen 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

6. Kommunikationsplan 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

7. Punkter til næste møde 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

8. Udskiftning af dør ud for nr. 77 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

9. Eventuelt 

Boligselskabets finansiering af midlertidigt skilt ved indkørsel ved nr. 41: Nej, det gør 

boligselskabet ikke. Ifølge Kjeld Kristensen er de nye skilte på vej i nær fremtid. 

 

Huller i beklædning under tagudhæng i tilbygninger og besøg af husmår: Udfordringen 

er ikke forstået. Kontakt Kjeld Kristensen for afklaring. 

 

Julefrokost: Ingen bemærkninger fra administrationen. 
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